
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Predlog resolucije
bo oblikovan decembra

Predsednik izvršnega sveta Joško Vučemilo v uvodu k
razpravi o osnutku resohidje:

»Ko je izvršni svet pripravljal ostnutek resolucije, je
izhajal predvsem iz stališča, da mora biti to resolucija
kontinuitete, zaradi nadaljevanja aktivnosti na področjih,
ki že dalj časa pomenijo razvoj naše občine... Tudi v naši
občini pripravljamo dolgoročni program gospodarske sta-
bilizacije, ki pa ni in ne more biti postavljen na drugačnih
temeljih, kot smo jih predvideli že v srednjeročnem planu
in jih z letnimi resolucijami realiziramo...

Že leta v resoluciji za leto 1983 smo se opredelili za
politiko povečanja akumulativne sposobnosti našega go-
spodarstva. To je temeljna usmeritev, ki jo zadržujemo
tudi v resoluciji za leto 1984, kajti rezultati, ki jih dosedaj
za letos že poznamo, kažejo.da se gospodarski potencial v
naši občini čedalje bolj uveljavlja in da se krepi ta njegov
dohodkovni položaj in reprodukcijska sposobnost in ob

Borut Mišica izvoljen za
namestpika predsednika
izvršnega sveta

Na lo&nih zasedanjih, so po uvodni skupni
obrazložitvi delegati sprejeli sklep o razrešitvi do-
scdanjega namestnika predsednika izvršnega sveta
Franca Krumbergerja (v mesecu decembru prev-
zema novo dolžnost v OK SZDL) ter se mu zahva-
lili za uspešno delo v izvršnem svetu in skupščini.
Na to mesto je bil nato izvoljen Borut Mišica, ki Ho
dolžnost prevzel 1. decembra tega leta.

tem veča sposobnost izvoza na konvertibilna tržišča...
Med investicijami posebej izpostavljamo industrijsko co-

no na Rudniku, ki počasi, a vendarle dobiva zasluženi
položaj v širšem ljubljanskem prostoru...

Dejstvo je, da v večini naših krajevnih skupnosti krajani
prispevajo lastna sredstva in delo za razreševanje komunal-
nih problemov. To je način, ki ga bomo morali še nekaj
časa zadržati, da bi lahko uspešneje izvajali naše programe
na tem področju...«
IZ RAZPRAVE V ZBORU ZDRUŽENEGA DELA

»Primerno stimuliranje produktivnega dela in nagrajeva-

nje po rezultatih dela sta edini porok za večjo produktiv-
nost, rast dohodka in s tem akumulativne sposobnosti
gospodarstva. Ker je delo tisto, ki ustvarja novo vrednost,
bo le to, primerno nagrajeno, ustvarilo večji dohodek...«
(delegatska konferenca št. 8)

»Plan bi morali v večji meri konkretizirati, lotiti se
moramo konkretnega dela in sprejeti le tisto, kar bomo
lahko dejansko izvršili!« (konferenca delegacij št. 11)
IZ RAZPRAVE NA ZBORU KRAJEVNIH SKUPNO-
STI:

»Področje kmetijske proizvodnje je konkretno obdelano
in približno taka naj bi bila tudi ostala področja. Mnenja
smo, da bi kazalo dati več poudarka nalogam s področja
kooperacije tudi v resoluciji... (KS Malči Belič)

»Zanima nas, koliko novih delovnih mest bomo pridobili
z realizacijo načrtovanih investicij?« (KS Kolezija)

»Gradnja nove trgovine na Viču je nujna. To dokazuje
tudi analiza o naši trgovski mreži, ki je bila izdelana leta
1980. Od takrat se je število prebivalcev še povečalo.
Gradnja je predvidena tudi v srednjeročnem planu občine,
v resoluciji pa je ni.« (KS Vič)

»V velikih Laščah je nujna gradnja zdravstvenega doma,
ki je predviden tudi v programu samoprispevka III«. (KS
Velike Lašče)
IZ RAZPRAVE NA DRUŽBENOPOLITIČNEM
ZBORU

Izmed pripomb delegacij družbenopolitičnih skupnosti
so bile izpostavljene predvsem te, da je potrebno pospešiti
sprejem občinskega dolgoročnega programa stabilizacije,
saj bi le-ta služil kot osnova izdelavi predloga resolucije za
leto 1984, da bi morala družbenoekonomska politika zago-
toviti take pogoje, da bo zaustavljeno padanje realnih
osebnih dohodkov ob tem pa zagotovljena nadaljna krepi-
tev materialne osnove dela. Dalje, v osnutku ostajajo vse
premalo konkretizirane naloge raziskovalnih organizacij,
trgovine in drobnega gospodarstva, pri prvih ni opredelje-
nih nosilcev, pri trgovini pa je premalo pozornosti name-
njeno zagotavljanju preskrbe. Zelo odločen pa je bil tudi
predlog, da bi se morale bolje opredeliti naloge na področ-
ju prometa tako mestnega in obmestnega.

Izvršni svet bo proučil pripombe a razprave, Id bo skle-
njeno sredi novembra, na tiste, ki jih rie bo mogel uvTstiti v
predlog pa bo podal ustrezne odgovore.


